



Protokoll fört vid Ystad Skyttegilles styrelsemöte

31/1–2022

Närvarande:	Fredrik Nilsson	ordf.	Frånvarande:	Finn Clausen	
	Patrik Andreasson	v.ordf.		Lars Söderman	
	Roger Nilsson	kassör		Per-Henrik Göransson	suppl.
	Camilla Ewald	sekr.		Sarah Nilsson	suppl.
	Peter Grenander				
	Conny Karlsson				
	Ann Pettersson				
	Mats Persson	suppl.			

§1 Mötets öppnande

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

§2 Godkännande av dagordningen

Ledamöterna enades om att följa dagordningen.

§3 Föregående mötesprotokoll

Föregående mötesprotokoll har skickats ut till alla.
Det gjordes en snabb genomgång.
Protokollet godkändes och lades till handlingarna.

§4 Rapporter från:

- Ordförande:
 - Vi blev uppmärksammade av Pistolklubben att det finns intresse av att bygga fler stugor bakom skjutvallen på vår korthållsbana.
Fredrik har skickat in en skrivelse där vi motsätter oss detta. (Bilaga)
 - Håller på att riva på stora skjutbanan bredvid korthållsbanan.
- Kassör:
 - Ekonomin är god, även om vi har många fasta avgifter som ska betalas ut under januari månad.
 - Försäljningen av Bingolotter har gett ca 12 000kr (ca 250 lotter).
 - Så här långt har ca 40st betalt medlemsavgift. (113 medlemmar under 2021)
 - Vi har köpt in en del priser från Actera.



- Luftgevär:
 - Det är ett antal skyttar som tränar regelbundet.
 - Ska vi ha sportlovsskytte under v 8?
Det beslutades att vi ska ha skytte med föransmälan på tisdagen 22/2. Vi ska ha ett skjutlag med start varje timme mellan 14.00 och 18.00. Torsdag 24/2 är ordinarie träning.
 - Det är Sparbanken Syd Open under helgen v 5. Tävlingen kommer att anordnas som en hemmabanetävling. Sista anmälan är 1/2
Vi ska försöka samla ungdomarna på lördagen, då finns även möjlighet att skjuta skåneserien.

- Korthåll:
 - Det finns ett dött träd vid korthållsbanan som behöver tas ner. Nils har fått ok från kommunen.
 - Allt ser ut att vara ok efter stormen Malik.
 - Det är mycket aktivitet av utomstående i och runt grillen.
Diskussion ang hur vi ska markera/informera att området är privat. Ska vi sätta en kedja för ingångarna till grillen? Skyltar med ”Övervakat”, ”Privat område” eller ”Obehöriga äga ej tillträde”? Vi behöver kanske markera att området är privat.
 - Grillen hyrs fortfarande ut med jämna mellanrum.

- Säkerhet:
 - Inget att rapportera.

- Årsberättelse:
 - Niklas har sammanställt årsberättelsen och Peter har kontroll läst.

- Tävlingsprogram:
 - Vi ska anordna DM i mars.

- Märkeskompetenser:
 - Roger har beställt 2-grens-, musketör-, guld-, silver- och bronsmärken.
 - Ska vi justera priserna på några av våra märken? Vi säljer alla märken för 25kr/st
2-grensmärkena kostar i inköp ca 100kr/st, de andra ca 30kr/st.
Vi får ta fram ett förslag till årsmötet och låta stämman säga sitt.

- Närvarokort:
 - Närvaron är inskickad för 2021, både till kommun och riks.

- Uppvaktningar:
 - Inget att rapportera.

- Nyckelförteckning:
 - Björn Lindquist behöver en nyckel till luftgevärshallen. Vi har vår reservnyckel som vi kan ge till Björn med villkoret att när vi behöver den t ex till paraskyttarna så får vi tillfälligt låna tillbaka den. Camilla ordnar nyckel och Fredrik ordnar ”tagg”.



- Licenser:
 - Inget att rapportera.

§5 Övriga frågor

- Vaktmästaren ska ha hittat lysrör. När det gäller belysningen så vill vi ha likvärdigt som det vi redan har.
- Camilla ska ta fram information ang standar till nästa möte.
- Kickoffen, 14/1, blev inställd pga pandemin. Vi väntar med att bestämma nytt datum.
- Vi har fått pengar av svenska skyttesport förbundet till en aktivitet, det får bli längre fram.
- Vilka märken ska graveras? Vilka är utdelade, vilka ska delas ut?
Vi har ett lager på Premiemax, där vi får dem graverade och levererade.
- Hemsidan som vi har nu blir ned stängd vid årsskiftet 31/12 2022. Hur ska vi göra, ska vi tex skaffa oss ett eget domännamn?
- Vi ökar lagen vid träningarna till 10st/lag.

§6 Tidpunkt för nästa styrelsemöte

Nästa möte är årsmötet 5/3 kl 13.00 i luftgevärshellen.

§7 Mötets avslutande

Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

Camilla Ewald

Sekreterare

Fredrik Nilsson

Ordförande

Bilaga

Brev till Bygglovsenheten Yttrande Ärendenummer BLE2021-000476.pdf